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ZAPISNIK 

SA 6. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

6. sjednica VMO Orehovica održana je 4. listopada 2023. (srijeda) s početkom u 16:30 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Damir Kamenar, predsjednik VMO 
-  Martina Čugelj Juršić, zamjenica predsjednika VMO 
-  Snježana Radić, članica VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Dajna Jogan, članica VMO 
- Sandy Mijatović, član VMO 

 
 
Usvajanje zapisnika sa 5. sjednice VMO Orehovica od 3.8.2023. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Orehovica, Damir Kamenar i predložio sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
1 Razmatranje pristiglih zahtjeva   
2 Održavanja ekološke akcije  
3 Razno  

  
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 
 
 
 



  

 
 
AD 1  
 
Predsjednik Vijeća MO, Damir Kamenar, s nazočnima je ponovo raspravio komunalnu i prometnu 
problematiku područja MO Orehovica. 
Članica Vijeća, Snježana Radić, istaknula je stalnu problematiku neprestanog stvaranja deponija u 
ulici Petorice strijeljanih kbr. 2 kao i problem parkiranog, neregistriranog kombija u ulici Kalina za 
što se već mjesecima Vijeće obraća nadležnima.  
 
Zaključak: nazočni su razmotrili komunalnu i prometnu problematiku te će se s razmatranim 
ponovo obratiti nadležnima i tražiti daljnje postupanje.  
 
 
AD 2 
 
Ekološka akcija čišćenja i uređenja područja MO Orehovica za sada se neće održati te će se 
naknadno za dogovor oko realizacije iste,  predsjednik obratiti nadležnima za dogovor.  
 
Zaključak: nazočni su navedeno primili na znanje.  
 
 
AD 3 
 
Predsjednik Vijeća je istaknuo kako nemamo povratne informacije vezano za postavu špine na 
Jelušićevom igralištu te će tajnica kontaktirati djelatnika UO za komunalni sustav i promet s  kojim 
je u kolovozu i održan sastanak na terenu.  
 
Vezano za prometnu regulaciju u pojedinim ulicama i ograničavanju prolaza vozila prema tonaži, 
predsjednik  Vijeća je istaknuo da je ponovo nadležnima upućen dopis. 
Također je Vijeće upoznato sa svim proslijeđenim dopisima koje su tijekom sjednice dobili i na 
uvid.  
 
Tajnica je istaknula da će se 11. listopada o. g. u 17 sati u Gradskoj vijećnici održati sastanak-
prezentacija za predsjednike i zamjenike Vijeća sa nadležnima: UO za komunalni sustav i promet, 
TD Rijeka plus, TD Energo i KD Čistoća.  
 
Zaključak: nakon dulje rasprave i razmatranja, Vijeće je sve navedeno primilo na znanje.  
 
 
 
Sjednica je završila u 18:30 sati. 

   
  
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 

 
 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu: 
               Sonja Ban Oklobdžija 

 
 
        

 Predsjednik VMO Orehovica: 
     Damir Kamenar 

 

 


